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Interpelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, zwracam sie z pro6bE o przeanalizowanie mo2liwo6ci
polqczenia istniejqcych 5cieiek rowerowych znajdujacych siq przy Al. Kazimierza Wielkiego. Obecnie
na odcinku okolo 500 metr6w brakuje Scie2ki rowerowej. W zgodnej opinii os6b, kt6re zwr6cily
siq z pro6bq o interwencjq zasadne jest pofqczenie istniejqcych Scie2ek od przejicia dla pieszych
przy ul. Ieinej, po stronie lasu z przejazdem (kolizyjnym) przez bocznicq kolejowq. Niewielkie
wykorzystanie tej bocznicy wskazuje, 2e planowana budowa kladki rowerowej, wydaje sie

ekonomicznie nieuzasadniona i niepotrzebnie przesuwa w czasie realizacjQ polqczenia tej Scieiki

rowerowei.


